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Lördagen den 13 april 2019, kl. 13.00-15.00 

 

Plats: Best Western Grand Hotel Elektra, Ludvika 

 

§ 1.  Mötets öppnande 

DG Ulf Carlsson, LC Kungsör, hälsar alla välkomna på det sista distriktsrådsmötet i Distrikt B 

och berättar om dagens program.  

IPDG Britt Nilsson läser Lionsetik. 

 

§ 2.  Val av sekreterare 

2:a VDG Magda van Almenkerk 

 

§ 3.  Val av justerare/rösträknare 

Agneta Andersson, LC Lindesberg Kristina 

Arne Andersson, LC Storå 

 

§ 4.  Anmälan övriga ärenden/frågor 

Se §20 b - e 

 

§ 5.  Godkännande av dagordningen 

Beslöts godkänna dagordningen inklusive ändringar. 

 

§ 6.  Föregående mötesprotokoll 

Beslöts att utan anmärkning läggas till handlingarna. 

 

§ 7.  Ekonomisk rapport 

Distriktskassör Torsten Zakrisson går igenom ekonomin. Se rapportunderlag. 

 

§ 8.  Distriktsmötet 14 april 

DG Ulf Carlsson går igenom DM programmet. 

 

§ 9.  Ungdomslägret Camp Kohlswa 2019 

Allt är klart med värdfamiljer, ungdomarna och resorna. 

LC Avesta står för ungdomslägret 2021. 

 

§10. Kulturstipendium 

Ändringarna i stadgarna gör att det blir möjligt att få stipendium som en grupp. 

De nya stadgarna kommer att gälla i Distrikt Mitt. 
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§11. Rapporter: IPDG, DG, 1:e VDG, 2:e VDG, YEC, LCFF, LCIF, IRC, LQ, LEO, VO 

Inskickade rapporter: 

 

IPDG: Britt Nilsson, LC Kil 

Lördagen den 13/4 ska jag göra ett avslut för mitt år som DG 2017-18. 

HRO Det blir ett HR för 101B lördagen den 13/4 kl.11-12 i Ludvika, sedan blir det ett HR för 

blivande 101M söndagen den 14/4 15 min efter att det gemensamma distriktsmötet är avslutat. 

 

DG: Ulf Carlsson, LC Kungsör 

Jag vill passa på att igen berätta att jag besökt ett antal klubbar och kommer att fortsätta med 

det under resten av mitt verksamhetsår som distriktsguvenör. Jag har alltid blivit väl bemött 

och det uppskattar jag verkligen. Jag är stolt över det arbete som ni gör uti i klubbarna. Jag 

tycker också att mitt motto ” Det är kul att vara lion och vi gör det tillsammans” kan man 

verkligen se i de klubbesök och zonmöten jag besökt. Fantasin är stor bland våra medlemmar. 

Jag ser även fram emot det nya distriktet ”Distrikt M” och det känns även där, att vi är på rätt 

väg. I stort sett så är alla tjänstemän klara och det känns väldigt bra. När det gäller 

zonordförande för nästa verksamhets år, så är  i stort sett samtliga klara och det är också 

väldigt glädjande. Det som måste göras är att det även måste fram vice zonordförande och 

därför uppmanar jag varje zon att komma med förslag på denna post.  

Jag ser fram emot kommande distriktsråd och distriktsmöten i Ludvika den 13 och 14 april. 

Det är ju ett historiskt möte söndagen den 14 april när vi har vårt gemensamma distriktsmöte 

med 101 GD och på detta sätt visar att vi kommer att bli ett nytt ”distrikt M” from 1 juli. Jag 

har tagit del av Lionsclub Ludvikas planering av mötet och kan bara konstatera att de gjort ett 

fantastiskt arbete och jag kan lova att det kommer att bli ett möte som vi alla kommer att 

komma ihåg. Det är även roligt att så många medlemmar från vårt distrikt har anmält sig till 

den här helgen. 

Vidare påminner jag om att anmälan till Riksmötet 2019 i Västerås, när det gäller   sista dag 

för deltagande och det  är den 15 april. Jag hoppas att många av våra medlemmar kommer att 

anmäla sig till mötet. Som jag skrivit tidigare, är det ett bra tillfälle att se LIONS storhet. 

Kungsör 2019-03-23 

 

1:e VDG: Anders Falke, LC Arvika 

Det mest intressanta som hänt under denna period är att jag fick äran att uppvakta 

Kulturstipendiaten Linnéa Waljestål på Estetiska skolan. Hennes mentor Charlotta Birgersson 

var mig behjälplig att ordna detta som en riktig överraskning. Både lärare och elever ställde 

upp. Linnéa var helt ovetande. Fick i det närmaste en smärre chock. Hon fick meddelande om 

att hon skall till Ludvika på DR 4 för att mottaga stipendiet på 10.000 kronor + diplom. Först 

trodde hon att det var skolan som erhöll priset, innan det gick upp för henne att det var hon 

personligen som erhöll detsamma.  

Närmast på agendan står utbildning i Sigtuna under ledning av Anna, Thorbjörn och Finn.  
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Därefter blir det Distriktsrådsmöte/Distriktsmöte i Ludvika. Rådsmötet på lördag och söndag 

Distriktsmöte. Kulturstipendiet utdelas samt även en uppmuntran till en dansgrupp från 

Hallstahammar. Ungdomarna kommer även uppträda.  

Lions Club Arvika har haft besök av vår zonordförande Inger Persson, Lions Eda. God 

stämning och god mat av vår klubbmästare Janne Köhler.  

Arvika 20190325  

 

2:a VDG: Magda van Almenkerk, LC Hällefors 

Jag har varit på klubbesök hos fem klubbar och på ett zonmöte. Det märks att varje klubb har 

sitt eget sätt att ordna aktiviteter och fördela pengarna. 

 

LCFF: Roland Thorstensson 

Roland berättar om den nya Lions Cancer Forsknings Fonden. 

 

LCIF/Hjälpfonden: Agneta Andersson  

Agneta påpekar att klubbarna bör tänka på fonden: LCIF är Lions hjärta! 

 

IRC: Björn Åström 

I förrådet finns 489 tält. Inget utskick har förekommit de två senaste år. 

 

LQ/Tillsammans: Ulf Carlsson, LC Kungsör 

Inga vidare utvecklingar. 

 

VO: Åke Nyquist 

Nomineringarna för verksamhetsår 19/20 är klara. 

 

§12. Rapporter från ZO 

Inlämnade rapporter från ZO: 

 

Zon 1: Calle Ericsson LC Kolbäck 

Sedan förra zonrapporten har jag som ZO besökt nästan alla klubbar inom zon 1. Jag kan 

konstatera att varje klubb är unik med dess egen agenda. Att uppifrån organisationen påverka 

en klubbs åtagande och verksamhet skall man vara försiktig med. Aktiviteterna som planeras 

inför våren och sommaren inom klubbarna är mångfasiterande. Att organisera sig i olika 

kommite´er är framgångsrikt. Alla medlemmar i klubben blir aktiverade och känner sig 

behövda i verksamheten.  

Lc Hallstahammar står ju som arrangör för RM 2019. Hatten av för den klubben liksom för Lc 

Kolsva som är ansvarig för det internationella ungdomslägret tillsammans med övriga klubbar 

i zon 1. 

Mycket händer inom zon 1! 
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1 april, inget skämt, hölls vårt sista zonmöte detta verksamhetsår. Ca 40 deltagare lyssnade på 

ishockeylegendaren Curre Lundmark, innan ordinarie möte genomfördes. 

Hela zonmötet skrivtolkades vilket uppskattades av väldigt många. 

 

Zon 4: Frank Poot, LC Hällefors 

Zon 4 hade möte i Storå den 28 mars med 2:a VDG Magda van Almenkerk som en av den 

deltagare. Under mötets gång valdes jag som VZO för löpande verksamhetsåret och 

följaktligen blir jag ZO nästa verksamhetsår igen. Vi gick igenom informationen från DR-3. 

Några dagar senare var det dags för ett klubbesök hos LC Storå. 

Frågor som kom upp under mötena: 

- Om Lions Sverige skickar mejl till klubbtjänstemän händer det att visa viktig 

information är på engelska. Inte alla kan engelska. 

- Vad är mervärdet av appen MyLion? 

- Lions Sverige ska se till att LEO-medlemmarna får ordentligt ledarskapsutbildning. Det 

är de ungdomarna i organisations som behöver kunna komma vidare. 

- Vi ska locka ungdomar till Lions med utbildning och stipendier. 

- Under ett DM eller RM ska det inrättas ett dagis, så att mammor och pappor kan delta i 

mötena. 

Det blir ett intressant nytt verksamhetsår med det nya och mycket större distriktet. Vi kom 

överens i zon 4 att anordna ett flerzonsmöte över de gamla gränserna. 

 

Zon 8: Inger Persson, LC Eda 

Enligt MyLCI har zonen 110 medlemmar. 

Ett zonmöte kommer att hållas i Arvika den 4 april på Hotell Bristol i Arvika. 

Jag har sedan DR 3 gjort ett klubbmöte hos LC Arvika.  

Ett trevligt möte med god stämning och flera aktiviteter planerade bland annat ett tillsammans 

med min klubb LC Eda.  

Ett problem som finns i klubbarna är att få till förändringar i styrelserna. Vilket även försvårar 

möjligheten att rekrytera någon som vill ta på sig uppdraget som ZO framöver. 

Alla klubbarna behöver nya medlemmar och arbetar med detta.  

Intresset för att deltaga i distriktsmöte och riksmöte är lågt i klubbarna i min zon. 

I övrigt finns inte mycket att rapportera.  

 

§13. GMT/GLT/GST 

Inskickade rapporter: 

 

GLT Britt Nilsson: 

Fredagen och lördagen den 12-13/4 blir det en gemensam utbildning för vice zonordförande i 

101 b och 101 GD, det vill säga de blivande zonordförandena i 101 M. Denna utbildning blir i 

Ludvika innan Distriktsmötet. 
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På mötet redovisar GLT Britt Nilsson ZO utbildningen. 

 

Medlemsordförande (GMT ) Per-Åke Öster: 

Vid verksamhetsårets början fanns det 837 medlemmar i 42 klubbar. 

Den 26 mars 2019 finns det 823 medlemmar i 41 klubbar. 

Hittills under verksamhetsåret har klubbarna tagit in 45 nya medlemmar, men vi har tyvärr 

tappat 59 medlemmar varför vi för tillfället är på -14 medlemmar. Det som hänt den här 

månaden är att klubbarna fått 6 nya medlemmar men tappat 11. Vi har tyvärr även tappat en 

klubb eftersom LC Karlstad avslutades 2019-02-28 och i distriktet finns det nu 41 klubbar. 

Jag har skrivit till distriktets alla presidenter och begärt svar på följande frågor: 

1). Vad var anledningen till att medlemmar valde att lämna klubben? 

2). Vilka aktiviteter planerar klubben att ha för att värva nya medlemmar? 

3). Har alla medlemmar i klubben fått en uppdatering av sin Lions kunskap 

Ännu har alla svar ej kommit men glädjande är att de klubbar som svarat har medlemsfrågan 

högt på sin agenda. En klubb har för avsikt att annonsera i lokala tidningen efter nya 

medlemmar.  

En klubb har svarat at det inte förekommit någon uppdatering av Lions kunskap på sex år och 

andra klubbar har svarat att medlemmarna är uppdaterade. 

Fredagen den 12 april skall jag medverka vid utbildningen av det nya distriktets VZO i 

Ludvika. 

Hallsberg 2019-03-26 

 

§14. PR 

Ove Nilsson berättar att Lions ska rikta sig mer utåt, med mera på DM i Västerås. 

 

§15. Miljöansvarig 

Ronnie Sandström föreslår att ge miljöpriset till Greta Thunberg. 

Tips hur vi som Lions kan tänka på miljön: samåk så mycket som möjligt, åk tåg, samla in 

gamla telefoner, sänker köp av plastkassar pga. plast i havet. 

 

§16. Medlemsregistret 

Klubbarna ska skriva in deras nya styrelse. 
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§17. WEBB/IT  

Lars-Eric Jacobsson: 

Den nya hemsidan börjar nu ta form. Den är helt responsiv. Dvs den fungerar på dator, 

surfplatta och mobil. Merparten av distriktens hemsidor är ännu inte fullt ut responsiva. 

Den har under en kort tid legat på en testmiljö - www.lions101b.se/testmiljö - på serven hos 

webbhotellet one.com. Den har nu flyttats till sin normala webbadress som är 

www.lions101b.se. Interna sidor är som tidigare lösenordskyddad. 

Jag har i dagarna lagt till ett SSL certifikat på hemsidan. Det innebär att webbadressen börjar 

med https://www..... S:et står för Secure Socket Layer (SSL). Det är en säkerhetsmekanism 

som används för att kryptera kommunikationen mellan två enhet. Genom SSL ökas 

integritetsskyddet på internet och därmed omöjliggörs, eller i vart fall kraftigt försvara, att 

avlyssna trafiken. 

Tills vidare är det två websidor: Distrikt B och Distrikt GD. 

 

§18. New Voices 

Ett nytt projekt startas efter sommaren. 

 

§19. ZO/VZO utbildning 

Blivande zonordförandena deltog i utbildningen (12–13/4 Ludvika) och fick diplom. 

 

§20. Övriga ärenden/frågor 

 

a) Aktuellt angående Riksmötet i Västerås: 

RM-general Lena Nyquist berättar om programmet, temat (Vatten), föreläsare, 

stipendiers publika utdelning, cyklister för Water Means Life, Leos, katastroftältet, 

tullhundarna, golf, Get together mingelparty, bankett med tema ”Var det bättre för?” 

och hur att anmäla sig. 

 

b) Handbok: pga. GPDR är det inte möjligt att skriva alla personuppgifter i en bok. Flera 

skulle vilja få ett tryckt exemplar av den informativa delen av boken. Det är 

nödvändigt att information på nätet blir lättillgänglig. 

 

c) Standard för Distrikt M: varje klubb ska få en standard. Möjlighet att beställa hem 

flera. 

 

  

http://www.lions101b.se/testmiljö
http://www.lions101b.se/
https://www/
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d) Zoner och Zonordförande för verksamhetsåret 2019-2020 (Distrikt M)  

Zon 1: Hans Almgren, LC Arboga (fd zon1)  

Zon 2: Christina S Sandström, LC Tillberga (fd zon 2-3)  

Zon 3: Frank Poot, LC Hällefors (fd zon 4)  

Zon 4: Elisabeth Emanuelsdotter Voll, LC Pålsboda (fd zon 5-6)  

Zon 5: Birgit Aronsson, LC Forshaga (fd zon 7)  

Zon 6: Inger Persson, LC Eda (fd zon 8)  

Zon 7: Birgitta Myrgren, LC Bergsjö  

Zon 8: Sven Westh, LC Valbo  

Zon 9: Lars-Gunnar Holmberg (tom sept-19) LC Mora  

Zon10: Åke Mjöberg, LC Borlänge  

Zon11: Anders Wiksten (tom sept-19) LC Falun 

 

e) Lions hjälper: projektet De Glömda Barnen avslutas 30/6–2019. 

Ett nytt projekt DGB blir fram till 2020: administrativt överlämnandet av 

skolmodulerna. 

 

 

Avslutning: 

Ett extra distriktsmöte planeras i september 2019 för att avsluta verksamhetsåret för båda 

distrikt B och GD. 

Roland Thorstenson föreslår att använda kvarstående pengar från distrikt B för att 

kompensera Sten Jansson, LC Fjugesta som stod själv för en stor del kostnader för 

Morogoroprojektet i Tanzania. 
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§21. Mötet avslutas 

Innan mötet avslutas har Melvin Jones kommitten ordet. 

 

Melvin Jones Felowship delas ut till:  

Margareta von Wachenfeldt, LC Arvika 

Inger Persson, LC Eda  

Ove Nilsson, LC Hallstahammar  

Sirkka Nilsson, LC Hallstahammar  

Lena Nyquist, LC Hallstahammar  

Frida Wahlgren, USA  

Torsten Zakrisson (progressiv), LC Pålsboda 

Ulf Carlsson, LC Kungsör 

             GRATTIS!! 

 

Ulf tackar alla för engagerat deltagandet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Magda van Almenkerk / 2:a VDG /  Ulf Carlsson / DG / Ordförande 

Sekreterare, LC Hällefors   LC Kungsör 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Agneta Andersson, Justerare  Arne Andersson, Justerare  

LC L. Kristina     LC Storå 


